



LUXO SIGNATURE

Elements



Elements

|

Luxo Signature presents Elements. A true invitation to voyage into the world of the senses and the fancy, Elements pays tribute to nature with its beautiful, mysterious and unpredictable components, mirroring the mythological tales that surround it. Combining elegance with refinement, character with softness, our new Signature Collections invite natural elements into the bathroom for a true return to our roots.

Luxo Signature présente Elements. Véritable invitation au voyage des sens et de l'imaginaire, Elements rend hommage à la nature et ses composantes, à la fois belles, mystérieuses et imprévisibles, à l'image des récits mythologiques qui l'entourent. Alliant élégance et raffinement, caractère et douceur, nos nouvelles collections Signature invitent les éléments naturels à l'intérieur de la salle de bain pour un véritable retour aux sources.

Quartz tops

Dessus en quartz

Our quartz tops, Helios and Selene, have been selected for their exceptional beauty and blazing finish. A noble stone of natural origin, quartz offers delicate variations in veining and hues, giving a unique character to each piece. Its incredible resistance properties ensure longevity and unrivalled ease of maintenance.

Nos dessus en quartz, Helios et Selene, ont été sélectionnés pour leur beauté exceptionnelle et leur fini éclatant. Pierre noble d'origine naturelle, le quartz offre de délicates variations de veinages et de teintes, donnant un caractère unique à chaque pièce. Ses propriétés de résistance incroyables lui assurent une grande longévité et une facilité d'entretien sans égal.

HELIOS

Veins of warm, vibrant hues. Golden lines with a unique signature. Helios, the mythical god associated with the sun, reminds us of the importance of light, natural source of energy, warmth and life, radiating its imprint on every piece.

Des veinages aux teintes éclatantes et chaleureuses. Des lignes dorées à la signature unique. Helios, dieu mythique associé au soleil nous rappelle l'importance de la lumière, source naturelle d'énergie, de chaleur et de vie, en faisant rayonner son empreinte sur chaque pièce.



SELENE

Rich nuances and textures inspired by the moon. A sheen as brilliant as constellations. The soft light projected by Selene invites us to contemplation and pays tribute to the goddess of this heavenly body.

De riches nuances et textures inspirées par la lune. Des éclats aussi brillants que des constellations. La douce lumière projetée par Selene invite à la contemplation et rend hommage à la déesse de ce satellite naturel de la Terre.



Models

Modèles

Quartz countertops / Comptoirs en quartz
Porcelain basins / Cuves en porcelaine

Single-basin sink
Oval basin
Lavabo simple
Cuve ovale



HELIOS 2519
25" W/L x 19" D/P x 3/4" H
HELIOS 3119
31" W/L x 19" D/P x 3/4" H
HELIOS 3122
31" W/L x 22" D/P x 3/4" H

HELIOS 3722
37" W/L x 22" D/P x 3/4" H
HELIOS 4922
49" W/L x 22" D/P x 3/4" H

Single-basin sink
Rectangular basin
Lavabo simple
Cuve rectangulaire



HELIOS RECT 3122
31" W/L x 22" D/P x 3/4" H
HELIOS RECT 3722
37" W/L x 22" D/P x 3/4" H
HELIOS RECT 4922
49" W/L x 22" D/P x 3/4" H

Double-basin sink
Oval Basins
Lavabo double
Cuves ovales



HELIOS 4922D
49" W/L x 22" D/P x 3/4" H
HELIOS 6122D
61" W/L x 22" D/P x 3/4" H

Single-basin sink
Oval basin
Lavabo simple
Cuve ovale



SELENE 2519
25" W/L x 19" D/P x 3/4" H
SELENE 3119
31" W/L x 19" D/P x 3/4" H
SELENE 3122
31" W/L x 22" D/P x 3/4" H

SELENE 3722
37" W/L x 22" D/P x 3/4" H
SELENE 4922
49" W/L x 22" D/P x 3/4" H

Double-basin sink
Oval Basins
Lavabo double
Cuves ovales



SELENE 4922D
49" W/L x 22" D/P x 3/4" H
SELENE 6122D
61" W/L x 22" D/P x 3/4" H



CORA

Birch | Bouleau

Adorned in its most beautiful spring hues wrapped in timeless elegance, Cora captures our imagination as the tale of the goddess does. Associated with the cycle of life, she signals the return of light and the rebirth of nature awakening anew.

Parée de ses plus belles teintes printanières, d'une élégance intemporelle, Cora marque notre imaginaire à l'image du récit de sa déesse. Associée au cycle de la vie, elle indique le retour à la lumière et la renaissance de la nature qui reprend ses droits.

CORA

Birch | Bouleau



CORA BH 37

Width 37" | Depth 22" | Height 33.25"

Body: Melamine, 2 doors and 2 drawers

Top: HELIOS 3722

Largeur 37 po. | Profondeur 22 po. | Hauteur 33,25 po.

Corps: Mélamine, 2 portes et 2 tiroirs

Dessus: HELIOS 3722

626954265243



CORA

Birch | Bouleau



CORA BH 49

Width 49" | Depth 22" | Height 33.25"

Body: Melamine, 2 doors and 2 drawers

Top: HELIOS 4922

Largeur 49 po. | Profondeur 22 po. | Hauteur 33,25 po.

Corps: Mélamine, 2 portes et 2 tiroirs

Dessus: HELIOS 4922

626954265250





GAÏA

Sage | Saugé

With its colours inviting us to a rapprochement with nature as well as its unrivalled poise, Gaïa pays homage to the mother goddess of the Earth. Considered to be the source of life, she illustrates the deep connection between humanity and its planet.

Des couleurs invitant au rapprochement avec la nature, une prestance sans égal, Gaïa rend hommage à la déesse mère de la Terre. Considérée comme source de vie, elle illustre la connexion profonde entre l'humanité et sa planète.

**PINE WOOD
DRAWERS**
TIROIRS EN PIN

GAÏA

Sage | Sauge



GAÏA 31

Width 31" | Depth 19" | Height 33.62"

Body: MDF, 2 pine wood drawers

Top: HELIOS 3119

Largeur 31 po. | Profondeur 19 po. | Hauteur 33,62 po.

Corps: MDF, 2 tiroirs en pin

Dessus: HELIOS 3119

626954265700



GAÏA 37

Width 37" | Depth 22" | Height 33.62"

Body: MDF, 2 pine wood drawers

Top: HELIOS 3722

Largeur 37 po. | Profondeur 22 po. | Hauteur 33,62 po.

Corps: MDF, 2 tiroirs en pin

Dessus: HELIOS 3722

626954265731



GAÏA

Sage | Sauge



GAÏA 49

Width 49" | Depth 22" | Height 33.62"

Body: MDF, 2 pine wood drawers

Top: HELIOS 4922

Largeur 49 po. | Profondeur 22 po. | Hauteur 33,62 po.

Corps: MDF, 2 tiroirs en pin

Dessus: HELIOS 4922

626954265762





INDRA

Walnut & White | Blanc et Noyer

With its bold chevrons inspired by thunderbolts, Indra is a true force of character, adorned with golden accents. Evoking power and courage, Indra, regent of the heavens in Hindu mythology, pays homage to the majesty and tumult of nature.

Avec ses chevrons audacieux inspirés par la foudre, Indra est une véritable force de caractère parée d'accents dorés. Évoquant la puissance et le courage, Indra, régent des cieux dans la mythologie hindouiste rend hommage à la nature majestueuse et tumultueuse.

INDRA

Walnut & White | Blanc et Noyer



INDRA 31

Width 31" | Depth 19" | Height 33.62"
Body: MDF and melamine, 1 door and 2 drawers
Top: HELIOS 3119

*Largeur 31 po. | Profondeur 19 po. | Hauteur 33,62 po.
Corps: MDF et mélamine, 1 porte et 2 tiroirs
Dessus: HELIOS 3119*

626954265793



INDRA 37

Width 37" | Depth 22" | Height 33.62"
Body: MDF and melamine, 2 doors and 2 drawers
Top: HELIOS 3722

*Largeur 37 po. | Profondeur 22 po. | Hauteur 33,62 po.
Corps: MDF et mélamine, 2 portes et 2 tiroirs
Dessus: HELIOS 3722*

626954265823



INDRA

Walnut & White | Blanc et Noyer



INDRA 49

Width 49" | Depth 22" | Height 33.62"
Body: MDF and melamine, 2 doors and 4 drawers
Top: HELIOS 4922

*Largeur 49 po. | Profondeur 22 po. | Hauteur 33,62 po.
Corps: MDF et mélamine, 2 portes et 4 tiroirs
Dessus: HELIOS 4922*

626954265854





NAÏA

Moonlight Blue | *Bleu lunaire*

With its asymmetrical, atypical lines, Naïa, the nymph of the waters, embodies the timeless beauty of the deep, bewitching waters of the ocean, lulled by the majestic waves that undulate on the surface at the whim of winds and tides.

Avec ses lignes asymétrique et atypiques, Naïa, nymphe des eaux, incarne la beauté intemporelle des eaux profondes et envoûtantes de l'océan, bercées par les vagues majestueuses qui ondulent à la surface au gré des vents et des marées.

NAÏA

Moonlight Blue | Bleu lunaire



NAÏA 31

Width 31" | Depth 19" | Height 33.62"

Body: MDF, 2 doors

Top: HELIOS 3119

Largeur 31 po. | Profondeur 19 po. | Hauteur 33,62 po.

Corps: MDF, 2 portes

Dessus: HELIOS 3119

626954265885



NAÏA 37

Width 37" | Depth 22" | Height 33.62"

Body: MDF, 2 doors

Top: HELIOS 3722

Largeur 37 po. | Profondeur 22 po. | Hauteur 33,62 po.

Corps: MDF, 2 portes

Dessus: HELIOS 3722

626954265915



NAÏA

Moonlight Blue | Bleu lunaire



NAÏA 49

Width 49" | Depth 22" | Height 33.62"

Body: MDF, 4 doors

Top: HELIOS 4922

Largeur 49 po. | Profondeur 22 po. | Hauteur 33,62 po.

Corps: MDF, 4 portes

Dessus: HELIOS 4922

626954265946





OUR VANITIES

Nos vanités

A Home-Grown Company

Founded in 1991, Luxo Marbre is a Canadian family business with extensive experience in the manufacture and distribution of superior-quality bathroom and kitchen furniture. On the lookout for new trends and innovations in the industry, our designers are constantly seeking to push back the boundaries of design and explore new concepts. Our sleek, modern creations, entirely thought out and assembled in Canada, offer practical, integrated storage solutions to meet our customers' needs.

Discover our new Signature collections, carefully designed pieces with a strong personality, to give character to your bathroom.

Une entreprise d'ici

Entreprise familiale canadienne fondée en 1991, Luxo Marbre a acquis une vaste expérience dans la fabrication et la distribution de mobilier de salle de bain et cuisine de qualité supérieure. À l'affût des nouvelles tendances et innovations dans le secteur, nos designers cherchent constamment à repousser les limites du design et à explorer de nouveaux concepts. Nos créations au style moderne et épuré, entièrement pensées et assemblées au Canada, offrent des solutions de rangement pratiques et intégrées répondant aux besoins de nos clients.

Découvrez nos nouvelles collections Signature, des pièces conçues avec soin, dotées d'une forte personnalité, pour donner du caractère à votre salle de bain.

INFORMATION

Informations



Assembled vanities. Possibility of changing the sink on request.

Vanités assemblées. Possibilité de changer le lavabo sur demande.



Pictures for information only

Photos à titre indicatif seulement



Pre-drilled for a single hole faucet. Faucet and drain not included.

Pré-perçé pour un robinet mono. Robinet et drain non inclus.



Drilling services (for 4" or 8" faucets) available upon request*

Service de perçage (pour robinet 4 pouces ou 8 pouces) offert sur demande*



Soft-close system

Système de fermeture amortie



Matching overflow ring included. Other colours available on request.*

Anneau de trop-plein assorti inclus. Autres couleurs disponibles sur demande.*



Removable backsplash

Dosseret amovible



Proudly designed and assembled in Canada

Fièremment conçu et assemblé au Canada

*Please contact your sales representative for more information. / Veuillez contacter votre représentant aux ventes pour plus d'informations.

LUXO MARBRE

10 Roger-Dorais, Saint-Remi, QC J0L 2L0

T : 1-800-390-6164

F : 1-800-390-9290

info@luxomarbre.com

luxomarbre.com



luxosignature.com

Note

Our designers have been inspired by mythology and nature to create unique furniture. Mythology is a vast and complex field, and there are many references and sources of information available. These collections are the creative and personal interpretations of our designers.

Nos créateurs se sont inspirés de la mythologie et de la nature pour créer des meubles uniques. La mythologie est un domaine vaste et complexe, et il existe de nombreuses références et sources d'informations disponibles. Ces collections sont des interprétations créatives et personnelles de nos designers.

LIMITED WARRANTY

Garantie limitée

All of our products are guaranteed against manufacturing defects for a period of 1 year** after purchase, upon presentation of the original proof of purchase.

Upon reception of merchandise, the installer or purchaser must inspect products for defects or errors. Should any defect or error be found, installer or purchaser must cease installation and inform Luxo Marbre or product seller immediately. Installing defective or erroneous merchandise will automatically result in the termination of the product warranty.

Claims for damage in transport must be made within 48 hours of reception of merchandise. The bill of lading must be signed and labelled "damaged" or "to verify" and pictures of damaged pallet(s) and/or package(s) must be included with it. Without the duly signed and labelled bill of lading and supporting documentation, credit will be automatically refused. (For FOB Saint-Remi orders, please make a claim directly with your carrier.)

Transportation and installation fees are not included in our warranty.

Some products' colour may be slightly different from the catalogue illustrations or showroom samples, due to environment effects such as lighting or due to natural variations in raw materials. Over time, products' colour may naturally alter somewhat: this is deemed to result from normal use. Our warranty applies to normal handling and use only.

Our warranty does not apply to incorrect installation, finger-tight nuts, and/or use of sealing cement. Excessive nut-tightening may break a basin and will cancel the warranty. All our quartz products are easy to clean with soft cleaners (those without bleach or chlorine). Abrasive cleaners must be avoided at all times. We recommend using a protective liquid wax (like "Gel Gloss") to add extra protection to your vanity top, and to maintain the glossy finish for a longer period. Please note that hot water used on our products should not exceed 140 °F (57 °C).

**Full guarantee for the first twelve (12) months after purchase. Luxo Marbre reserves the right to make any changes to this guarantee, without notice.

Tous nos produits sont garantis 1 an** contre tout défaut de fabrication, sur présentation de la preuve d'achat.

Sur réception, l'installateur ou l'acheteur a l'obligation d'inspecter toute la marchandise pour vérifier qu'il n'y ait pas de défauts. Si toutefois le produit était défectueux, veuillez ne pas procéder à son installation et avertir immédiatement le marchand ou Luxo Marbre. L'installation d'un produit défectueux met fin à toute garantie sur-le-champ.

Les réclamations pour bris de transport doivent être faites dans les 48h suivant la réception de la marchandise. Le connaissance doit être signé avec la mention « endommagé » ou « à vérifier », photos à l'appui. Autrement, le crédit sera automatiquement refusé. Pour les commandes FOB Saint-Rémi, veuillez faire la réclamation à votre transporteur directement. Veuillez noter que les frais de transport et d'installation ne sont pas couverts par la garantie.

À cause des variations attribuables aux matières premières, à l'éclairage et à l'environnement, la teinte de certains produits peut varier de celle illustrée sur le catalogue ou bien de celle des échantillons. Au fil du temps, la coloration de votre dessus de vanité peut varier et sera jugée comme résultant d'une usure normale.

Notre garantie ne s'applique qu'aux produits ayant fait l'objet d'une manutention et d'un usage normal. La garantie ne s'applique pas suite à une mauvaise installation, un serrage des écrous à la main ou l'utilisation d'un ciment à calfeutrage. Un serrage excessif des écrous entraînera un craquement de la cuve et l'annulation de la garantie. Tous nos produits en quartz s'entretiennent facilement avec un produit nettoyant doux (sans javellisant ni chlore). Les produits nettoyants abrasifs doivent être évités en tout temps. Nous suggérons au consommateur d'utiliser une cire protectrice liquide (de type « Gel Gloss ») qui ajoutera une protection supplémentaire à votre dessus de vanité et protégera la fini brillant plus longtemps. Veuillez noter que l'utilisation de l'eau chaude sur nos produits ne devrait pas excéder 140 °F (57 °C) maximum.

** Pleine garantie pour les douze (12) premiers mois après l'achat. Luxo Marbre se réserve le droit d'apporter tous types de modifications sans préavis.





LUXO
MARBRE

10 Roger-Dorais | Saint-Remi, QC J0L 2L0 | T: 1-800-390-6164 | F: 1-800-390-9290 | info@luxomarbre.com
luxomarbre.com